

## TE Connectivity HK Limited 泰連電子香港有限公司

Level 18, Tower 1, Kowloon Commerce Centre, 51 Kwai Cheong Road, Kwai Chung, New Territories, Hong Kong  
Tel: (852) 2738 8731  
Website: [www.te.com](http://www.te.com)

香港新界葵涌葵昌路 51 號九龍貿易中心 1 座 18 樓  
電話：(852) 2738 8731  
網址：[www.te.com](http://www.te.com)

### Senior Management

Mr. Reggie Lai Vice President and General Manager China

### 高層管理人員

來詠歌先生 副總裁，中國總經理

### Business Activities

TE Connectivity ("TE") headquartered in Switzerland, is a \$13 billion global industrial technology company creating a safer, sustainable, productive, and connected future. Our broad range of connectivity and sensor solutions, proven in the harsh environments, enable advancements in transportation, industrial applications, medical technology, energy, data communications, and the home. With nearly 80,000 employees, including more than 8,000 engineers, working alongside customers in approximately 150 countries, TE ensures that EVERY CONNECTION COUNTS. Learn more at [www.te.com](http://www.te.com) and on LinkedIn, Facebook, WeChat and Twitter.

### 業務概況

泰科電子 (TE Connectivity, 簡稱 TE) 總部位於瑞士，是年銷售額達 130 億美元的全球行業技術企業，致力於創造一個更安全、可持續、高效和互連的未來。TE 廣泛的連接和傳感解決方案經受嚴苛環境的驗證，持續推動著交通、工業應用、醫療技術、能源、數據通信和家居的發展。TE 在全球擁有近 80,000 名員工，其中 8,000 多名為工程師，合作的客戶遍及全球近 150 個國家。TE 相信“無限連動，盡在其中”。更多信息，請訪問 [www.te.com](http://www.te.com), LinkedIn, Facebook, WeChat and Twitter。

### Parent Company

Company Name: Tyco Electronics Hong Kong Holdings No. 3 Limited  
Location: Hong Kong

### 母公司

公司名稱：Tyco Electronics Hong Kong Holdings No. 3 Limited  
地區：香港